
ŠPORT
IN TELESNA KULTURA

VSEBINSKI IN ZAČASNI
FINANČNI PLAN TTKS
LJUBLJANA-ŠfŠKA
ZA LETO 1974

Poudarek na kadrih
K programu Temeljne telesnokulturne

skupnosti Ljubljana-Siška in ostalih ljubljan-
skih skupnosti sodi tudi samoupravni spora-
zum o združevanju sredstev občinskih teles-
nokulturnih skupnosti in zato odvaja: teles-
nokulturni skupnosti SR Slovenije 12,8 °/o, te-
lesnokulturni skupnosti Ljubljane pa 25 %.
V občini Ljubljana-Šiška zbrana sredstva bo-
do znaSala 12,349.000 din in se bodo razpore-
dila po naslednjih postavkah:

— za obvezen prispevek TKS SR
Slovenije (12,8 %) 1,580.172 din

— za obvezen prispevek TKS Ljubljane
(25 %) 3,087.250 din

— za redno vzdrževanje objektov in
naprav

— za investicijsko vzdrževanje objektov
in naprav

— za dokončanje del na objektih
— za izgradnjo novlh objektov in nakup

stanovanj, namensko za strokovne
delavce

— za izdelavo študije telesnokulturnih
objektov v občini, KS, ob delovnih
organizacijah, vrtcih in šolah (inventa-
rizacija in plan izgradenj v okviru
urbanizacije do leta 2000)

— za množična šolska tekmovanja
v raznih panogah

— za množična rekreativna tekmovanja
v interesnih panogah

— za redno vadbeno in tekmovalno
aktivnost v prioritetnih panogah od
občinske do republiške ravni

— za množične spominske prireditve
in tekmovanja

— za akcije učenja plavanja in smučanja 40.000 din
— za pionirske športne šole v dogovor-

jenih panogah 30.000 din
— za zdravstveno varstvo aktivnih članov

zume o financlranju programa telesnokultur-
nih organizacij s TTKS, sicer teh sredstev ne
bodo mogle koristiti. S samoupravnim spora-
zumom se bodo organizacije tudi obvezale, da
do 31. 1. 1975 predložijo TTKS bruto bilance
in. zaključne račune za leto 1974, o čemer bo
obveščena javnost prek občinskega glasila
Javna Tribuna. Dokumenti bodo ponatisnjeni
in v celoti objavljeni.
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— za izobraževanje in štipendiranje

strokovnih kadrov 59.000 din
— za družbena priznanja amaterskim

telesnokulturnim delaveem 50.000 din
— za osebne OD delavcev, ki so z orga-

nizacijami v rednem delovnem raz-
merju 932.000 din

— za osebne dohodke s prispevki delav-
cev, ki so z organizacijami v pogod-
beno-honorarnem razmerju 500.000 din

— za nagrajevanje strokovnih delavcev 900.000 dln
— za financiranje programa posebnega

pomena (reševanje iz vode, naloge
SLO, delo z delikventno mladino, itd.) 30.000 din

— za izvedbo delovnega programa TTKS 578.600 din
— za 1 % obvezno rezervo po statutu

Ljubljana Siška 123,490 din

O predlogu vsebinskega in finančnega na-
črta TTKS Ljubljana-Šiška bodo v kratkem
razpravljale delegatske konference, nato ko-
misije in izvršni odbor TTKS. Skupščina bo
zasedala predvidoma konec septembra t. 1., ko
bo dokončno potrdila ta plan.

Iz finančnega načrta je razvidno, da bo
veliko sredstev vloženih predvsem v objekte
in prepotrebne kadre, saj oboje predstavlja
osnovo za množično aktivnost delovnih ljudi
in občanov. Razpoložljiva sredstva omogočajo
tudi, da bodo lahko organizacije, ki upravljajo
z večjimi objekti ter združujejo klube in sek-
cije, nastavile profesionalne sekretarje in ad-
ministrativne tehnike. Organizacije bodo lah-
ko na ta način v urejenih razmerah izvajale

• svojo vzgojno strokovno poslanstvo, kar je
njihova osnovna naloga.

Sredstva po postavkah so strogo namenska.
V mesecu septembru in oktobru bodo vse or-
ganizacije podpisovale samoupravne spora-

KRATKE NOVICE

Mladinsko moštvo NK Ljubljane je
na tekmovanju mladinskih nogomet-
nih moštev v Braunschweigu y ZRN
rned 16 udeleženci zasedlo odlično 6.
mesto. Med drugimi je omogočila so-
delovanje moštvu na tem prvenstvu
tudi TTKS Ljubljana-Šiška. Obširneje
bomo o manifestaciji mladih v Braun-
schvveigu poročali v eni izmed pri-
hodnjih številk.

— 0 —

Pojavilo se je vprašanje, ali naj se
ukine drsalni klub Olimpija, ali pa naj
se poskrbi, da bo še nadalje deloval,
pač v okviru možnosti. Škoda bi bilo,
če bi ta klub z več kot 100 aktivnimi
drsalci iz vse Ljubljane in tudi okolice
propadel, ker mu pet občin Ljubljane
ne more zagotoviti finančnih sredstev.
Treba je še povedati, da je DKK Olim-
pija izpadel iz prioritetne lestvice kva-
litetnih klubov TTKS in mu je tako
ukinjena finančna pomoč. Da bo pri
tem prišlo do nepopravljive škode, ni
treba poudarjati. Upamo pa lahko, da
se bo vendarle našla prava rešitev.
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Temeljna telesno kulturna skupnost
je namenila športni ambulanti hale
Tivoli 10.000 dinarjev. Sredstva so na-
menjena za zdravstveno skrbstvo
športnikov in drugih aktivnih tekmo-
valcev. Aktivni člani TK bodo imeli
na voljo zdravnike specialiste (športni
zdravnik, okulist, internist, kirurg,
otorinolaringolog, ginekolog, ortoped,
pediater in psiholog). Ambulanta hale
Tivoli bo opravljala vsa cepljenja ter
skrbela za zdravstveno skrbstvo na
vseh TRIM progah Ljubljane. Ambu-
lanta bo odprta štirikrat na teden in
to ob ponedeljkih, četrtkih in petkih
od 13.30 do 18. ure ter ob sredah do-
poldne.

— 0 —

V nedeljo, 8. septembra je bila na
50-metrski skakalnici v Mostecu med-
narodna prireditev v smučarskih sko-
kih. Nastopilo je 56 tekmovalcev iz
štirih držav, pred 1500 gledalci pa je
bil najboljši Branko Dolhar iz SSK
Ilirije, ki je s 53,5 m postavil nov re-
kord skakalnice, pred Gratserjem iz
Zahomca in štefančičem.

— 0 —

Mladi skakalci že celo poletje prid-
no trenirajo pod vodstvom Pavleta
Merčuna, nastopili pa so tudi v Mo-
siecu na plastični skakalnici, kjer so
dosegli zelo dobre uvrstitve.

Tudi alpski smučarji, čeprav bolj
rekreativci, so že začeli z nabiranjem
kondicije pod vodstvom Branka Srše-
na. Kaže, da bodo dobro pripravljeni
za enotedenski tečaj, ki ga bodo imeli
zadnji teden januarja 1975 na Krvav-
cu. Za kondicijo pa bodo poskrbeli
tudi z enodnevnim izletom na Grin-
tavec. S pridobljeno vzdržljivostjo se
bodo konec septembra člani društva
pomerili še v krosu na Rašico. Pot bo
vodila po novi markirani stezi do stol-
pa na tem vrhu.

SLAČILNICE ŽE GRADIJO
V prejšnji številki smo objavili zapis o

uspehih in težavah vodiških nogometašev in
omenili tudi predvideno gradnjo slačilnic in
klubskega prastora. Ta projekt je sedaj po-
stal stivarnost, saj so z gradnjo že začeli.

18 X 7 m veiika stavba bo po predračunu
stala okrog 180.000 din. Nekaj denarja bo
prispevala TTKS Šiška, precej pa so zbrali
nogometaši sami z raznimi prireditvami, po-
magali pa bodo tudii s prostovoljnim delora.

V klubu so najeli tudi novega trenerja,
Ljubičiča, ki je vodil tudi priprave za novo
nogometno sezono. Te so začeli zelo zgodaj,
odigrali pa so tudii nekaj prajateljskih te-
kem; zadnjo z norvoustanovljeno ekipo Mladi
Šiškar, ki so jo izgubili s 4 : 3. V mladinski
Mgi NPL pa je začela tekmovati tudi ekipa
mladincev NK Vodice.

Poljski taborniki
v gosteii

Delegacija poljske taborniške orgariiza-
cije iz Lodža je bila 18 dni gost naše občin-
ske Zveze tabornikov.

25-članska delegacija mladine in taborni-
ških inštruktorjev si je ogledala nekatere
kraje pri nas, večino dni pa je prebila na
tabornem centru šišenskih tabornikov v Ro-
vinju. Tu jih je sprejel odred Rožnik in jih
gostil 14 dni, 4 dni pa so prebili v Ljubljani.

Na šoli Staneta Kosca v Šmartnem pod
Šmarno goro, kjer deluje odred Rožnik, so
taborniki poljskim tovarišem priredili
skromno slovesnost. Prikazali so jim barvne
diapozitive o delu šišenskih tabornikov, le-
pote Jugoslavije in drugo. Terenski funkcio-
narji iz Šmartnega so pozdravili poljske
goste in jim tudi obrazložili nekatere zani-
mivosti kraja. Poljske harcerje je precej
zanimala prctekla zgodoivina, saj so npr.
vedeli, da je prav tu počila prva slovenska
puška na isti dan kot tudi Poljaki praznu-
jejo poljski državni praznik. Prav tako so si
z zanimanjem ogledali kraj, kjer je bila po-
žgana prva vas pri nas. Vsem prisotnim so
Poljaki podarili posebne spominske svilene
taborniške rute ter lutke v narodnih nošah.

Na posebnem uradnem srečanju funkcio-
narjev poljske in šišenske taborniške organi-
zacije so se dogovorili za podrobnosti v zvezi
z obiskom šišenskih tabornikov v letu 1975
na Poljskem.

Andrej Marinc
nas je obiskal

V nedeljo 7. julija nas je v zgodnjih jutra-
njih urah obiskal predsednik Izvršnega' sveta
Slovenije, inž. Andrej Marinc s soprogo.

Zelo smo bili počaščenl in veseli tega obi-
ska. Tovariš predsednik se je zdo zamimal za
delo v taboru, za taborniško dejavnost, akcije,
izlete in drugo. S tovarišico Ido sta obiskala
tudi tabor republiške gozdne šole, o katerem
se je zelo pohvalno izrazil. Bilo je ravno pre-
davanje v okviru seminarja za taborniške
mentorje in načelnike, ki ga je vodiil tovariš
Pavle Lešnjak.

Tovariš predsednik in soproga sta se v ta-
boru Belih bobrov dobro pooutila in sta se z
nami celo fotografirala, kar bo za vse lep spo-
min.

Taborniki in tabornice Belih bobrov z ve-
seljem vabimo tovariša predsednika k tesnej-
šemu sodelovanju in se mu zahvaljujemo za
obisk.

Samo Žorž


